
Nesodden 27.10.2025 

Sak til årsmøtet i Nesodden Karateklubb: 

Årsmøte 10.mars 2025 

Type sak: beslutningssak 

Styrets innstilling til sak: Forslag om forsterkning av trenertilbudet, fremmet av Anne 
Gjevang og Rosalba Ortiz 

Fremmes av: Styret i Nesodden Karateklubb 

Bakgrunn: 

Saksfremstilling i beslutningssak er gode innspill. Klubben har allerede kontrakt med 
Maria. Klubben har pr. nå god økonomi, men dette kan endre seg dersom vi er nødt til å 
leie dojo over en uoverskuelig tid. Når det gjelder evt. andre eksterne trenere må Styret 
vurdere forslaget opp mot evt. kommende økonomiske utfordringer og i samråd med 
hovedtrener.  

Forslag til vedtak: Årsmøtet beslutter at styret utarbeider en årsplan for 
kompetanseheving i samråd med hovedtrener/trenere, samt vurderer muligheter for 
innleie av eksterne trenere ved behov. 

Styret i Nesodden Karateklubb 


